



**NANYANG  
TECHNOLOGICAL  
UNIVERSITY**  
SINGAPORE

Centre for Professional and  
Continuing Education

# CORPORATE TRAINING

## 企业培训



At PaCE@NTU, we work with some of the finest academics and experienced industry practitioners in the region. We are positioning ourselves to be one of the region's most preferred learning partners for top professionals, leading organizations and government institutions. You can rely on our capability, experience and know-how to customise training programmes to meet your training corporate needs.

PaCE@NTU (Centre for Professional and Continuing Education) 是新加坡南洋理工大学的专业与继续教育中心。中心的职责在于为在职专业人士提供广泛的继续教育课程, 鼓励专业人士经过继续教育达成技能再培训和技能提升的效果, 以跟上当今竞争日益激烈的经济和工业格局中快速的技术变革。此外, 该中心也提供区域高管课程, 为不同领域、不同国际的行业领导层提供交流机会, 为国际学生进行沉浸课程, 让学生在体验新加坡文化的当儿学习, 以及为机构进行内部培训课程, 以满足客户的组织学习需求。



## OUR VALUE PROPOSITION: 我们主张的价值:



### Digital Transformation 数码化转型

Working with various agencies and MNCs to provide training such as data analytics, digital marketing etc., we have an array of courses to transform your organisation digital needs.

我们与多家机构和跨国公司合作提供数据分析, 数字营销等培训, 并开设了一系列课程来改变您的组织的数字需求。



### Convenient 便利教学

Our courses can be conducted in various modes at your convenience. Mode of learning include face-to-face learning at NTU@one-north, NTU main campus or at your premise, or conducted virtually in synchronous and/or asynchronous learning.

为了您的方便, 我们提供不同模式进行的课程。学习模式包括在NTU@one-north, 南大主校区或您的驻地进行面对面学习。您也可以选择在线上同步和 / 或异步学习。



### Customisable 客制化课程

Our pool of experienced in-house trainers can customise and develop new courses to cater to your organisation training needs.

我们经验丰富的导师可以客制化与开发新的课程, 满足您的组织培训需求。



### Industrial 4.0 工业4.0

Building on NTU's strength, we develop and conduct a series of in-demand courses such as IoT, AI to meet the fourth industrial revolution trends.

利用南大的优势, 我们按照趋势需求开发并举办一系列课程, 如物联网, 人工智能, 以满足第四次工业革命的趋势。



## SSG-Funded Courses

### SSG资助课程

We have a series of SSG-Funded courses for in-house training specially catered for your staff. With a more cost-effective proposition, this allow more staff to be able to attend the courses. Our experienced trainers can contextualise the course to cater to your training needs without diverting from the training objectives. To help defray training costs, we work closely with government agencies to secure funding for our clients.

我们有一系列SSG（新加坡精深技能发展局）资助的职场培训课程，专门为您的组织提供更具成本效益的方案与课程。我们会与相关的政府机构密切合作为您争取资金，也会与我们经验丰富的导师，根据您的培训需求，特制课程内容，以便减轻培训费用。



## Sustainability

### 可持续发展

Building on NTU's strength, we develop and conduct a series of in-demand courses in areas of Sustainability to align with the Singapore's government concerted effort to build sustainability as a way of work, play and life, that is the Green economy.

响应新加坡政府的“绿色经济”计划，建立可持续的工作、娱乐与生活方式，我们也借助南大的优势开拓与举办一系列针对可持续发展的热门课程。



Click or Scan QR  
for more details.

单击或扫描QR码  
了解更多详细信息。

## CONTACT US

请与我们联系



Centre for Professional and  
Continuing Education (PaCE@NTU)  
Nanyang Technological University, Singapore  
60 Nanyang Drive, SBS-01s-50,  
Singapore 637551



[pace@ntu.edu.sg](mailto:pace@ntu.edu.sg)



[www.ntu.edu.sg/pace](http://www.ntu.edu.sg/pace)



NTUPACE